
 

                

    
    
Raadsvragen - De Hurk 

Datum: 19 augustus 2024 

      
Geacht college,    

    
Inleiding    
Op 2 juli is door het college een brief gedeeld met de stand van 
zaken van de vergunning van de Asfaltcentrale. 
Zover wij kunnen beoordelen betekent dit dat de vergunning langer 
op zich laat wachten. Daarnaast wordt in de brief gesproken over 
de geuremissies. Inmiddels is ook bekend geworden dat de 
Nederlandse Voornorm (NVN) Geurkwaliteit is ingetrokken. 
Ondertussen heeft de vergunningaanvragen bij meerdere bedrijven 
op de Hurk ook niet stil gelegen. Zo is er een vergunningaanvraag 
van Mirec voor het verwerken van metaalhoudend afval die 
gevaarlijke stoffen bevatten1 en is er door het bedrijf Sald een 
aanvraag ingediend voor een stikstoftank2. 
 
Deze ontwikkelingen zorgen bij ons voor de volgende vragen: 

1. Hoe kan het dat de vergunning van de ACE weer langer op 
zich laat wachten, met andere woorden had hier niet eerder 
op kunnen worden geanticipeerd? 
 

2. Kan al duidelijkheid gegeven worden om wat voor filter het 
gaat bij de ACE? 
 

3. Wat zijn de consequenties van het intrekken van de NVN op 
de (omgevings)vergunning?  
 

4. De gemeente wil eventuele kosten voor het verwijderen van 
de filterinstallatie voor rekening nemen. Voor ons lijkt dat hier 
een risico in zit dat dit als overheidssteun kan worden 
gekwalificeerd (zie ook artikel 107 VWEU), graag vernemen 

 
1 Provinciaal blad 2024, 11397 | Overheid.nl > Officiële bekendmakingen 
(officielebekendmakingen.nl) 
2 Gemeenteblad 2024, 342610 | Overheid.nl > Officiële bekendmakingen 
(officielebekendmakingen.nl) 

https://zoek.officielebekendmakingen.nl/prb-2024-11397.html
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/prb-2024-11397.html
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2024-342610.html
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2024-342610.html


wij een reactie van het college waarom zij denken dat dit hier 
geoorloofd is en hiervan geen sprake zou zijn? 
 

5. In hoeverre sluit hetgeen wij in de inleiding benoemen aan 
bij een aanscherping van de “Uitgangspunten perspectief op 
de Hurk” zoals eerder genoemd in de collegebrief d.d. 28-
03-2024 in het kader van de transitie naar een nieuwe 
economie? 
En wanneer kunnen wij hier een update/aanscherping van 
verwachten?  
 

 
 
Namens de fracties,  

    
Virginia Jonkers, raadslid Partij voor de Dieren 
Jannie Visscher, raadslid SP 
Eva de Bruijn, raadslid GroenLinks 
  
  
 
 
 


